
 

1 

 

     Hajnówka, dnia 23 maja 2023 r. 

 
Or.0012.2.1.2023 

 
 
 

Protokół Nr 35/23 
z posiedzenia Komisji Rolnictwa, Finansów i Rozwoju Gospodarczego 

z dnia 30 marca 2023 r. 
 
 

Posiedzenie Komisji rozpoczęto o godz. 8:00 w sali Nr 12 Urzędu Gminy 
Hajnówka. Lista radnych uczestniczących w spotkaniu Komisji stanowi Załącznik Nr 1 

do protokołu. W posiedzeniu uczestniczyli wszyscy członkowie Komisji. Ponadto w 

posiedzeniu brali udział: Skarbnik Gminy – Marzena Kublik, Sekretarz Gminy - 
Aleksander Kulik, Kierownik Referatu Inwestycji, Planowania Przestrzennego i 
Gospodarki Gruntami - Andrzej Golonko oraz Inspektor oświaty, księgowości i 
obsługi finansowej jednostek organizacyjnych oświaty Krystyna Onopryjuk. 
Przewodniczący Łukasz Treszczotko otworzył posiedzenie komisji, przywitał 
przybyłych oraz przedstawił porządek obrad (Załącznik Nr 2 do protokołu) w brzmieniu: 

  
1.  Otwarcie posiedzenia Komisji. 
2.  Przedstawienie porządku obrad. 
3. Rozpatrzenie i zaopiniowanie sprawozdania z wykonania budżetu Gminy za 

2022 rok i sprawozdania finansowego z wykonania budżetu Gminy za 2022 rok.  
4. Rozpatrzenie i opiniowanie projektów uchwał: 

4.1. w sprawie zmian w budżecie gminy na 2023 rok; 
4.2. w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Hajnówka na 

lata 2023-2028; 
4.3.w sprawie nie wyrażenia zgody lub wyrażenia zgody na utworzenie 

funduszu sołeckiego; 
4.4. w sprawie udzielenia pomocy finansowej w 2023 roku Powiatowi 

Hajnowskiemu na dofinansowanie przewozów autobusowych na linii 
komunikacyjnej Czeremcha-Kleszczele-Dubicze Cerkiewne- Pasieczniki Duże-
Hajnówka (Szpital); 

4.5. w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia dotyczącego 
opracowania i wdrożenia strategii IIT Partnerstwa Południowo- Wschodniego 
Podlasia; 

4.6. w sprawie przyjęcia Planu Gospodarki Niskoemisyjnej dla Gminy 
Hajnówka na lata 2023-2030; 

4.7. w sprawie przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 
zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Hajnówka w 2023 roku; 

4.8. w sprawie wyrażenia zgody na oddanie w dzierżawę nieruchomości pod 
lokalizację farm fotowoltaicznych w drodze przetargu; 

4.9. zmieniająca uchwałę w sprawie określenia górnych stawek opłat 
ponoszonych przez właścicieli nieruchomości za usługi wykonywane przez 
przedsiębiorcę posiadającego zezwolenie na prowadzenie działalności w zakresie 
opróżniania zbiorników bezodpływowych lub osadników w instalacjach 
przydomowych oczyszczalni ścieków i transportu nieczystości ciekłych oraz 
przedsiębiorcę odbierającego odpady komunalne od właścicieli nieruchomości, 
wpisanego do rejestru działalności regulowanej; 

4.10. w sprawie uchwalenia Statutu Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej 
w Hajnówce;  

4.11. zmieniająca uchwałę w sprawie określenia trybu i sposobu 
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powoływania i odwoływania członków Zespołu Interdyscyplinarnego oraz 
szczegółowych warunków jego funkcjonowania; 

4.12. w sprawie ustalenia stawki za 1 km przebiegu pojazdu używanego do 
przewozu przez rodziców lub opiekunów prawnych, dzieci i uczniów 
niepełnosprawnych do przedszkola, szkoły lub ośrodka umożliwiającego realizację 
obowiązku przedszkolnego, szkolnego lub obowiązku nauki; 

5. Zapoznanie się ze Sprawozdaniem z wysokości średnich wynagrodzeń 
nauczycieli na poszczególnych stopniach awansu zawodowego w szkołach 
prowadzonych przez jednostkę samorządu terytorialnego za 2022 rok; 

6. Zapoznanie się ze Sprawozdaniem z działalności Gminnego Ośrodka Pomocy 
Społecznej w Hajnówce za 2022 rok i Oceną Zasobów Pomocy Społecznej za 2022 
rok;  

7. Zapoznanie się ze Sprawozdaniem z realizacji programu współpracy z 
organizacjami pozarządowymi za 2022 rok; 

 8. Zapoznanie się ze Sprawozdaniami z działalności Komisji Rady Gminy 
Hajnówka za 2022 rok; 

 9. Sprawozdanie roczne z wykonania planu finansowego Gminnego Centrum 
Kultury za 2022 r.; 

10. Rozpatrzenie i opiniowanie projektu Zarządzenia Wójta Gminy Hajnówka  w 
sprawie sprzedaży nieruchomości gminnej położ. w obr. 0006 Dubicze Osoczne, 
oznaczoną nr geod. 66 o pow. 0,9630 ha. 

11. Rozpatrzenie i opiniowanie projektu Zarządzenia Wójta Gminy Hajnówka  w 
sprawie sprzedaży nieruchomości gminnej położ. w obr. 0011 Mochnate, oznaczoną 
nr geod. 402/1 o pow. 0,5209 ha. 

12. Rozpatrzenie i opiniowanie projektu Zarządzenia Wójta Gminy Hajnówka  w 
sprawie sprzedaży nieruchomości gminnej położ. w obr. 0011 Mochnate, oznaczoną 
nr geod. 617/1 o pow. 0,5258 ha. 

13. Rozpatrzenie i opiniowanie projektu Zarządzenia Wójta Gminy Hajnówka  w 
sprawie sprzedaży nieruchomości gminnej położ. w obr. 0014 Nowosady, oznaczoną 
nr geod. 698/2 o pow. 0,2257 ha. 

14. Rozpatrzenie i opiniowanie projektu Zarządzenia Wójta Gminy Hajnówka  w 
sprawie sprzedaży nieruchomości gminnej położ. w obr. 0014 Nowosady, oznaczoną 
nr geod. 698/3 o pow. 0,0498 ha.  

15. Rozpatrzenie i opiniowanie projektu Zarządzenia Wójta Gminy Hajnówka  w 
sprawie sprzedaży nieruchomości gminnej położ. w obr. 0021 Rzepiska, oznaczoną 
nr geod. 57/4 o pow. 0,0929 ha. 

16. Rozpatrzenie i opiniowanie projektu Zarządzenia Wójta Gminy Hajnówka w 
sprawie nieodpłatnego nabycia nieruchomości oznaczonej nr geodezyjnym 349/6 o 
pow. 0,1275 ha, położonej w obrębie 0007 Dubiny. 

17. Rozpatrzenie i opiniowanie projektu Zarządzenia Wójta Gminy Hajnówka w 
sprawie dzierżawy nieruchomości gminnej, położoną w obr. 0021 Rzepiska, 
oznaczoną nr geod. 57/3 o pow. 0,70 ha. 

18. Sprawy różne. 
19. Zamknięcie posiedzenia Komisji. 
 

Do przedstawionego porządku obrad uwag nie wniesiono.  
 
Porządek obrad realizowany był w następującej kolejności: 

 
Do punktu 3-go. Rozpatrzenie i zaopiniowanie sprawozdania z wykonania 
budżetu Gminy za 2022 rok i sprawozdania finansowego z wykonania budżetu 
Gminy za 2022 rok.   

Skarbnik Gminy Marzena Kublik przedstawiła sprawozdanie z wykonania 
budżetu Gminy za 2022 rok i sprawozdanie finansowe z wykonania budżetu Gminy 
za 2022 rok. Poinformowała, iż wykonanie dochodów budżetu Gminy zamknęło się 
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kwotą 32 643 929 zł w tym dochody majątkowe wyniosły 6 574 897 zł,  dochody 
bieżące wyniosły 26 069 032 zł. Wykonanie wydatków zamknęło się kwotą 
28 971 560 zł., wydatki majątkowe wyniosły 7 191 373 zł a wydatki bieżące 
wykonano w kwocie 21 780 187 zł. Na koniec 2022 roku uchwalony budżet był 
deficytowy i wynosił 690 057 zł. Wykonanie zamknęło się nadwyżką budżetową w 
wysokości 3 672 369 zł, co stanowi różnicę między dochodami a wykonanymi 
wydatkami. Skarbnik omówiła szczegółowo załącznik inwestycyjny, podkreśliła, iż 
łączne nakłady finansowe na inwestycje wyniosły 6 932 904 zł. Poinformowała o 
wysokości zadłużenia gminnego, które na początku 2022 roku wynosiło 2 822 301 
zł., w ciągu roku budżetowego spłacono 789 412 zł. Pani Skarbnik nadmieniła, iż w 
2022 roku nie zaciągnięto planowanego kredytu długoterminowego. Stan długu na 
dzień 31 grudnia 2022 r. wyniósł 2 032 889 zł., dodała, iż przedłożone przez Wójt 
Sprawozdanie z wykonania budżetu gminy za 2022 rok zostało pozytywnie 
zaopiniowane przez Regionalną Izbę Obrachunkową w Białymstoku Uchwałą z dnia 

17 marca 2023 r.  
Przewodniczący otworzył dyskusję. Dyskusji nie podjęto.  
Przewodniczący poddał pod opiniowanie przedstawione sprawozdania. Radni 

jednogłośnie, pozytywnie zaopiniowali przedstawione sprawozdanie - 5 głosów ZA.      
 (Załącznik Nr 3 do protokołu) 
 
Do punktu 4-go. Rozpatrzenie i opiniowanie projektów uchwał: 
 

4 .1 w sprawie zmian w budżecie gminy na 2023 rok;  
Skarbnik Gminy Marzena Kublik przedstawiła projekt uchwały w sprawie 

zmian w budżecie gminy na 2023 rok. Pani Skarbnik szczegółowo omówiła zmiany 
wprowadzone do budżetu. Wyszczególnienie i objaśnienia dokonanych zmian 
zawarte zostały w załączniku Nr 6 do projektu uchwały. Pani Skarbnik dodała, iż po 
dokonanych zmianach przychody budżetu stanowią kwotę 1 615 241 zł. Bez zmiany 
pozostaje kwota rozchodów budżetowych w wysokości 757 554 zł., które są 
przeznaczone na spłaty pożyczek i kredytu. Po zmianach planowany deficyt wyniesie 
857 687 zł. Skarbnik zaznaczyła, iż każde wprowadzenie wolnych środków nagania 
planowany deficyt.  

Przewodniczący otworzył dyskusję. Podjęto dyskusję. Jako pierwsza głos 
zabrała Radna Walentyna Biryłko. Skierowała pytanie do Pani Skarbnik: Do jakiej 
instytucji został sprzedany olej i czy duże koszty zostały poniesione w związku z tą 
transakcją? Pani Skarbnik wyjaśniła, iż po wycenie olej został sprzedany osobie 
prywatnej. Przewodniczący Komisji Łukasz Treszczotko zapytał: Czy tak można? 
Odpowiedzi udzieliła Radna W.Biryłko: został sprzedany bezprzetargowo, prywatnie 
na kwotę 6600. Radna W.Biryłko poprosiła Panią Skarbnik o szczegółowe 
informacje na ten temat. Ponadto Radna W.Biryłko poprosiła o wyjaśnienie o jaki 

odcinek ulicy chodzi w zakresie utrzymania dróg publicznych gminnych na kwotę 
25 000 zł. na realizację zadania pod nazwą budowa odwodnienia odcinka ul. 
Łąkowej. Skarbnik wyjaśniła, że chodzi o odcinek drogi między Sawinym Grodem a 
Postołowem. Dodatkowo Radna W.Biryłko zapytała o kwotę 8 687 zł, czy to jest 
kwota, która została na plusie z roku 2022? Skarbnik potwierdziła. Radna W. 
Biryłko poprosiła o podanie kwoty zadłużenia dotyczącej odpadów za rok 2022 od 
mieszkańców naszej Gminy. Skarbnik poinformowała, iż zaległości wynoszą 43 815 
zł. Podjęto dyskusję na temat wysokiej kwoty zadłużenia oraz konieczności podjęcia 
starań w celu ściągnięcia zaległości. Ponadto Radna W.Biryłko poprosiła o 
wyjaśnienie zaplanowanej dopłaty kwoty 6 000 na basen, komu i w jakiej formie? 
Skarbnik wyjaśniła, iż ze środków bieżących zostanie opłacona część faktury za 
dowiezienie dzieci na basen. Radna W.Biryłko wyraziła swoją opinię, iż zadanie takie 
powinno być finansowane ze środków Szkoły. Poprosiła o sprawdzenie i wyjaśnienie 
tej kwestii.   

Przewodniczący poddał pod opiniowanie przedstawiony projekt uchwały. Komisja 

pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt (5 głosów ZA).(Załącznik Nr 4 do protokołu) 
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4.2 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 
Hajnówka na lata 2023-2028  

Skarbnik Gminy Marzena Kublik przedstawiła projekt uchwały w sprawie 
zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Hajnówka na lata 2023-2028. 
Wyjaśniła, iż zmiany w WPF dostosowano do aktualnych zmian w budżecie a także 
uaktualniono wykonanie za 2022 rok.  

Przewodniczący otworzył dyskusję. Dyskusji nie podjęto.  
Przewodniczący poddał pod opiniowanie przedstawiony projekt uchwały. 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt (5 głosów ZA).    
(Załącznik Nr 5 do protokołu) 

 
 

4.3. w sprawie nie wyrażenia zgody lub wyrażenia zgody na utworzenie 
funduszu sołeckiego; 
 Skarbnik Gminy Marzena Kublik przedstawiła projekt uchwały w sprawie nie 

wyrażenia zgody na utworzenie funduszu sołeckiego. Poinformowała, iż od wielu lat 
nie był wyodrębniany w Gminie Hajnówka fundusz sołecki co uważa się za słuszne i 
racjonalne. Pani Skarbnik na 2024 rok zaproponowała nie wyodrębniać funduszu 
sołeckiego, aby móc tę kwotę przypadającą na fundusz w wysokości ponad 610 923 
zł. nie rozdrabniać a przeznaczyć na wkład własny przy realizacji dużych inwestycji 
gminnych. Skarbnik dodała, że wyodrębnianie funduszu sołeckiego ma 
niekorzystny wpływ na wskaźniki budżetowe.   

Przewodniczący otworzył dyskusję. Podjęto krótką dyskusję.  
Przewodniczący poddał pod opiniowanie przedstawiony projekt uchwały. 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt (5 głosów ZA).    
(Załącznik Nr 6 do protokołu) 

 

 
4.4 w sprawie udzielenia pomocy finansowej w 2023 roku Powiatowi 

Hajnowskiemu na dofinansowanie przewozów autobusowych na linii 
komunikacyjnej Czeremcha-Kleszczele-Dubicze Cerkiewne- Pasieczniki Duże-
Hajnówka (Szpital) 

Sekretarz Gminy Aleksander Kulik przedstawił projekt uchwały w sprawie 
udzielenia pomocy finansowej w 2023 roku Powiatowi Hajnowskiemu na 
dofinansowanie przewozów autobusowych na linii komunikacyjnej Czeremcha-
Kleszczele-Dubicze Cerkiewne- Pasieczniki Duże-Hajnówka. Sekretarz podkreślił, iż 
na prośbę Starosty Hajnowskiego następuje kontynuacja przewozów pasażerskich z 
roku 2022, a kwota jaka została przeznaczona na to przedsięwzięcie wynosi 14 891 
zł.   

Przewodniczący otworzył dyskusję. Podjęto dyskusję. Podsumowując 
dyskusję Radni stwierdzili, iż na przyszłość należy zwrócić uwagę na wysokość  
dofinansowania do przewozów i zasady ustalone przez Starostwo, biorąc pod uwagę 
ilość kilometrów, które przejedzie autobus od najdalszego punktu w Czeremsze do 
Hajnówki. Sekretarz Aleksander Kulik zobowiązał się do napisania pisma w tym 
temacie do Starostwa Powiatowego.  

Przewodniczący poddał pod opiniowanie przedstawiony projekt uchwały. 
Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt (5 głosów ZA).    

(Załącznik Nr 7 do protokołu) 
 
 

4.5. w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia dotyczącego 
opracowania i wdrożenia strategii IIT Partnerstwa Południowo- Wschodniego 
Podlasia. 

Sekretarz Gminy Aleksander Kulik przedstawił projekt uchwały w sprawie 
wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia dotyczącego opracowania i wdrożenia 
strategii IIT Partnerstwa Południowo-Wschodniego Podlasia. Sekretarz omówił istotę 
proponowanego porozumienia oraz przedstawił w skrócie założenia wyżej 
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wymienionej strategii i planowane korzyści płynące z zawarcia tego porozumienia.   
Przewodniczący otworzył dyskusję. Podjęto dyskusję dotyczącą 

funkcjonowania PSZOK na terenie Gminy Hajnówka.   
Przewodniczący poddał pod opiniowanie przedstawiony projekt uchwały. 

Komisja pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt (5 głosów ZA).    
(Załącznik Nr 8 do protokołu) 

 
 
4.6. w sprawie przyjęcia Planu Gospodarki Niskoemisyjnej dla Gminy 

Hajnówka na lata 2023-2030 
Sekretarz Gminy Aleksander Kulik przedstawił projekt uchwały w sprawie 

przyjęcia Planu Gospodarki Niskoemisyjnej dla Gminy Hajnówka na lata 2023-
2030. Wyjaśnił, iż  przyjęcie w/w Planu umożliwi ubieganie się o wymianę 
oświetlenia ulicznego na terenie naszej Gminy. Dodał, iż do dnia 19 kwietnia należy 
złożyć wniosek o wymianę lamp oświetlenia ulicznego z 80 procentowym 

dofinansowaniem.    
Przewodniczący otworzył dyskusję. Podjęto dyskusję na temat ustawienia 

zegarów, które regulują włączanie lamp oświetlenia ulicznego. Radny Mikołaj 
Żmieńko skierował pytanie do Sekretarza Gminy – Co ze Szkołą w Nowokorninie? 
Sekretarz poinformował, iż z ostatnim czasie budynkiem po byłej Szkole 
zainteresowała się Podlaska Brygada Terytorialsów i  trwają rozmowy na ten temat. 
Podjęto dyskusję na temat odnawialnych źródeł energii, farm fotowoltaicznych i 
magazynów energii.     

Przewodniczący poddał pod opiniowanie przedstawiony projekt uchwały. 
Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt (5 głosów ZA).    

(Załącznik Nr 9 do protokołu) 

 

 
Do punktu 7-go. Zapoznanie się ze Sprawozdaniem z realizacji programu 
współpracy z organizacjami pozarządowymi za 2022 rok; 

Sekretarz Gminy Aleksander Kulik przedstawił Sprawozdanie z realizacji 
programu współpracy z organizacjami pozarządowymi za 2022 rok. Poinformował, iż 
jak co roku Wójt ogłosiła otwarty konkurs na realizację zadania pod nazwą 
„Popularyzacja i prezentacja wartości duchowych oraz promocja walorów 
artystycznych muzyki cerkiewnej w Hajnówce”. Sekretarz dodał, iż nie wpłynęła 
żadna oferta dotycząca ogłoszonego konkursu i w związku z tym został on 
unieważniony. 

Głos zabrała Radna Walentyna Biryłko. Wyraziła swoje niezadowolenie z 
powodu nieotrzymywania od kilku lat przez Radnych Gminy zaproszeń na Koncert 
Inauguracyjny Hajnowskich Dni Muzyki Cerkiewnej.   

Podjęto dyskusję w sprawie ogłaszanych konkursów, do których mogą 
przystąpić inne organizacje.   

Do przedstawionego Sprawozdania innych uwag nie zgłoszono. Członkowie 
Komisji pozytywnie zaopiniowali przedstawione Sprawozdanie.  

(Załącznik Nr 10 do protokołu) 

 
 
4.7. w sprawie przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi 

oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Hajnówka w 2023 
roku;  

Kierownik Referatu Inwestycji, Planowania Przestrzennego i Gospodarki 
Gruntami Andrzej Golonko przedstawił projekt uchwały w sprawie przyjęcia 
Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności 
zwierząt na terenie Gminy Hajnówka w 2023 roku. Wymienił główne założenia wyżej 
wymienionego Programu. Kierownik poinformował o zmianach wprowadzonych do 
przedstawianego projektu w odniesieniu do poprzedniej uchwały.  
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Przewodniczący otworzył dyskusję. Dyskusji nie podjęto.  
Przewodniczący poddał pod opiniowanie przedstawiony projekt uchwały. 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt (5 głosów ZA).    
(Załącznik Nr 11 do protokołu) 

 
 
4.8. w sprawie wyrażenia zgody na oddanie w dzierżawę nieruchomości 

pod lokalizację farm fotowoltaicznych w drodze przetargu;  
Kierownik Referatu Inwestycji, Planowania Przestrzennego i Gospodarki 

Gruntami Andrzej Golonko przedstawił projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody 
na oddanie w dzierżawę nieruchomości pod lokalizację farm fotowoltaicznych w 
drodze przetargu. Kierownik poinformował, że istnieje zainteresowanie 
potencjalnych inwestorów, którzy chcą wybudować instalację fotowoltaiczną oraz 
przedstawił dokładną lokalizację nieruchomości. Wymienił potencjalne korzyści 
płynące z dzierżawy tego terenu.  

Przewodniczący otworzył dyskusję. Podjęto krótką dyskusję.  
Przewodniczący poddał pod opiniowanie przedstawiony projekt uchwały. 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt (5 głosów ZA).    
(Załącznik Nr 12 do protokołu) 

 
 

4.9. zmieniająca uchwałę w sprawie określenia górnych stawek opłat 
ponoszonych przez właścicieli nieruchomości za usługi wykonywane przez 
przedsiębiorcę posiadającego zezwolenie na prowadzenie działalności w 
zakresie opróżniania zbiorników bezodpływowych lub osadników w 
instalacjach przydomowych oczyszczalni ścieków i transportu nieczystości 
ciekłych oraz przedsiębiorcę odbierającego odpady komunalne od właścicieli 

nieruchomości, wpisanego do rejestru działalności regulowanej. 
Kierownik Referatu Inwestycji, Planowania Przestrzennego i Gospodarki 

Gruntami Andrzej Golonko przedstawił projekt uchwały zmieniający uchwałę w 
sprawie określenia górnych stawek opłat ponoszonych przez właścicieli 
nieruchomości za usługi wykonywane przez przedsiębiorcę posiadającego zezwolenie 
na prowadzenie działalności w zakresie opróżniania zbiorników bezodpływowych lub 
osadników w instalacjach przydomowych oczyszczalni ścieków i transportu 
nieczystości ciekłych oraz przedsiębiorcę odbierającego odpady komunalne od 
właścicieli nieruchomości, wpisanego do rejestru działalności regulowanej. 
Poinformował, iż ostatnia uchwała w tym temacie była podjęta w roku 2015.  
Kierownik Andrzej Golonko przedstawił proponowane wysokości stawek. 

Przewodniczący otworzył dyskusję. Podjęto krótką dyskusję.  
Przewodniczący poddał pod opiniowanie przedstawiony projekt uchwały. 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt (5 głosy ZA).    
(Załącznik Nr 13 do protokołu) 

 
 
Do punktu 10-go. Rozpatrzenie i opiniowanie projektu Zarządzenia 

Wójta Gminy Hajnówka  w sprawie sprzedaży nieruchomości gminnej położ. w 
obr. 0006 Dubicze Osoczne, oznaczoną nr geod. 66 o pow. 0,9630 ha. 

Kierownik Referatu Inwestycji, Planowania Przestrzennego i Gospodarki 
Gruntami Andrzej Golonko przedstawił projekt Zarządzenia Wójta Gminy Hajnówka 
w sprawie sprzedaży nieruchomości gminnej położ. w obr. 0006 Dubicze Osoczne, 
oznaczoną nr geod. 66 o pow. 0,9630 ha. Nadmienił, iż jest to działka położona w 
środku upraw rolnych, w przeszłości służyła jako kopalnia piasku i żwiru. Dodał, że 
zgłosiła się osoba zainteresowana zakupem przedstawionej nieruchomości gminnej.  

Przewodniczący otworzył dyskusję. Podjęto krótką dyskusję.  
Przewodniczący poddał pod opiniowanie przedstawiony projekt Zarządzenia. 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt (5 głosów ZA).    
(Załącznik Nr 14 do protokołu) 
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Do punktu 11-go. Rozpatrzenie i opiniowanie projektu Zarządzenia 

Wójta Gminy Hajnówka  w sprawie sprzedaży nieruchomości gminnej położ. w 
obr. 0011 Mochnate, oznaczoną nr geod. 402/1 o pow. 0,5209 ha.  

Kierownik Referatu Inwestycji, Planowania Przestrzennego i Gospodarki 
Gruntami Andrzej Golonko przedstawił projekt Zarządzenia Wójta Gminy Hajnówka 
w sprawie sprzedaży nieruchomości gminnej położ. w obr. 0011 Mochnate, 
oznaczoną nr geod. 402/1 o pow. 0,5209 ha. Nadmienił, iż jest to działka po 
wyrobisku porośnięta krzakami i drzewami.  

Przewodniczący otworzył dyskusję. Dyskusji nie podjęto.  
Przewodniczący poddał pod opiniowanie przedstawiony projekt Zarządzenia. 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt (5 głosów ZA).    
(Załącznik Nr 15 do protokołu) 

 

 
Do punktu 12-go. Rozpatrzenie i opiniowanie projektu Zarządzenia 

Wójta Gminy Hajnówka  w sprawie sprzedaży nieruchomości gminnej położ. w 
obr. 0011 Mochnate, oznaczoną nr geod. 617/1 o pow. 0,5258 ha.  

Kierownik Referatu Inwestycji, Planowania Przestrzennego i Gospodarki 
Gruntami Andrzej Golonko przedstawił projekt Zarządzenia Wójta Gminy Hajnówka 
w sprawie sprzedaży nieruchomości gminnej położ. w obr. 0011 Mochnate, 
oznaczoną nr geod. 617/1 o pow. 0,5258 ha. Nadmienił, iż działka otoczona 
uprawami rolnymi, w przeszłości służyła jako kopalnia piasku. W tej chwili 
porośnięta jest krzakami i drzewami.  

Przewodniczący otworzył dyskusję. Dyskusji nie podjęto.  
Przewodniczący poddał pod opiniowanie przedstawiony projekt Zarządzenia. 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt (5 głosów ZA).    
(Załącznik Nr 16 do protokołu) 

 
 
Do punktu 13-go. Rozpatrzenie i opiniowanie projektu Zarządzenia 

Wójta Gminy Hajnówka  w sprawie sprzedaży nieruchomości gminnej położ. w 
obr. 0014 Nowosady, oznaczoną nr geod. 698/2 o pow. 0,2257 ha. 

Kierownik Referatu Inwestycji, Planowania Przestrzennego i Gospodarki 
Gruntami Andrzej Golonko przedstawił projekt Zarządzenia Wójta Gminy Hajnówka 
w sprawie sprzedaży nieruchomości gminnej położ. w obr. 0014 Nowosady, 
oznaczoną nr geod. 698/2 o pow. 0,2257 ha. Dodał, iż jest to działka zabagniona, 
traktowana jest jako nieużytek. Nadmienił, iż zgłosił się mieszkaniec Nowosad, który 
jest zainteresowany zakupem przedstawionej nieruchomości.  

Przewodniczący otworzył dyskusję. Podjęto krótką dyskusję.  
Przewodniczący poddał pod opiniowanie przedstawiony projekt Zarządzenia. 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt (5 głosów ZA).    
(Załącznik Nr 17 do protokołu) 

 
 
Do punktu 14-go.  Rozpatrzenie i opiniowanie projektu Zarządzenia 

Wójta Gminy Hajnówka  w sprawie sprzedaży nieruchomości gminnej położ. w 
obr. 0014 Nowosady, oznaczoną nr geod. 698/3 o pow. 0,0498 ha.   

Kierownik Referatu Inwestycji, Planowania Przestrzennego i Gospodarki 
Gruntami Andrzej Golonko przedstawił projekt Zarządzenia Wójta Gminy Hajnówka 
w sprawie sprzedaży nieruchomości gminnej położ. w obr. 0014 Nowosady, 
oznaczoną nr geod. 698/3 o pow. 0,0498 ha.  Nadmienił, iż ten sam mieszkaniec 
Nowosad jest zainteresowany zakupem tej nieruchomości gminnej.   

Przewodniczący otworzył dyskusję. Podjęto krótką dyskusję.  
Przewodniczący poddał pod opiniowanie przedstawiony projekt Zarządzenia. 
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Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt (5 głosów ZA).    
(Załącznik Nr 18 do protokołu) 

 
 
Do punktru 15-go.  Rozpatrzenie i opiniowanie projektu Zarządzenia 

Wójta Gminy Hajnówka  w sprawie sprzedaży nieruchomości gminnej położ. w 
obr. 0021 Rzepiska, oznaczoną nr geod. 57/4 o pow. 0,0929 ha.  

Kierownik Referatu Inwestycji, Planowania Przestrzennego i Gospodarki 
Gruntami Andrzej Golonko przedstawił projekt Zarządzenia Wójta Gminy Hajnówka 
w sprawie sprzedaży nieruchomości gminnej położ. w obr. 0021 Rzepiska, 
oznaczoną nr geod. 57/4 o pow. 0,0929 ha. Poinformował, iż jest to nieruchomość 
zabudowana budynkiem po byłej mleczarni. Kierownik dodał, iż zgłosiły się dwie 
osoby zainteresowane zakupem tej nieruchomości.    

Przewodniczący otworzył dyskusję. Podjęto krótką dyskusję.  
Przewodniczący poddał pod opiniowanie przedstawiony projekt Zarządzenia. 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt (5 głosów ZA).    
(Załącznik Nr 19 do protokołu) 

 
 
Do punktu 16-go. Rozpatrzenie i opiniowanie projektu Zarządzenia 

Wójta Gminy Hajnówka w sprawie nieodpłatnego nabycia nieruchomości 
oznaczonej nr geodezyjnym 349/6 o pow. 0,1275 ha, położonej w obrębie 
0007 Dubiny.  

Kierownik Referatu Inwestycji, Planowania Przestrzennego i Gospodarki 
Gruntami Andrzej Golonko przedstawił projekt Zarządzenia Wójta Gminy Hajnówka 
w sprawie nieodpłatnego nabycia nieruchomości oznaczonej nr geodezyjnym 349/6 
o pow. 0,1275 ha, położonej w obrębie 0007 Dubiny. Nadmienił, iż jest to działka 
należąca do KOWRu i stanowi drogę dojazdową do czterech działek. KOWR zgodził 
się na nieodpłatne przekazanie tej nieruchomości Gminie Hajnówka.  

Przewodniczący otworzył dyskusję. Podjęto krótką dyskusję.  
Przewodniczący poddał pod opiniowanie przedstawiony projekt Zarządzenia. 

Komisja pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt (5 głosów ZA).    
(Załącznik Nr 20 do protokołu) 

 
 
Do punktu 17-go. Rozpatrzenie i opiniowanie projektu Zarządzenia 

Wójta Gminy Hajnówka w sprawie dzierżawy nieruchomości gminnej, położoną 
w obr. 0021 Rzepiska, oznaczoną nr geod. 57/3 o pow. 0,70 ha. 

Kierownik Referatu Inwestycji, Planowania Przestrzennego i Gospodarki 
Gruntami Andrzej Golonko przedstawił projekt Zarządzenia Wójta Gminy Hajnówka 

w sprawie dzierżawy nieruchomości gminnej położ. w obr. 0021 Rzepiska, 
oznaczoną nr geod. 57/3 o pow. 0,70 ha. Nadmienił, iż mieszkaniec Rzepisk jest 
zainteresowany dzierżawą pod wypas owiec przedstawionej nieruchomości gminnej.  

Przewodniczący otworzył dyskusję. Dyskusji nie podjęto.  
Przewodniczący poddał pod opiniowanie przedstawiony projekt Zarządzenia. 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt (5 głosów ZA).    
(Załącznik Nr 21 do protokołu) 

 
Głos zabrał Radny Mikołaj Żmieńko. Poprosił o informację: Co z działką 

naprzeciwko Lisickiego? Kierownik Andrzej Golonko wyjaśnił, iż sprawa tej działki 
nie jest prawnie uregulowana gdyż na gminnej działce znajdują się prywatne 
budynki. Podkreślił, iż sprawa jest bardzo trudna i należy poszukać dobrego 
rozwiązania.   

 
 4.10. w sprawie uchwalenia Statutu Gminnego Ośrodka Pomocy 

Społecznej w Hajnówce;  
Pani Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej – Mirosława Gawryluk 
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przedstawiła projekt uchwały w sprawie uchwalenia Statutu Gminnego Ośrodka 
Pomocy Społecznej w Hajnówce. Kierownik uzasadniła potrzebę zmiany w Statucie.    

Przewodniczący otworzył dyskusję. Dyskusji nie podjęto.  
Przewodniczący poddał pod opiniowanie przedstawiony projekt uchwały. 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt (5 głosów ZA).    
(Załącznik Nr 22 do protokołu) 

 
 

4.11. zmieniająca uchwałę w sprawie określenia trybu i sposobu 
powoływania i odwoływania członków Zespołu Interdyscyplinarnego oraz 
szczegółowych warunków jego funkcjonowania; 

Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej – Mirosława Gawryluk 
przedstawiła projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia trybu i 
sposobu powoływania i odwoływania członków Zespołu Interdyscyplinarnego oraz 
szczegółowych warunków jego funkcjonowania. Wyjaśniła powód zmiany, 

poinformowała, iż według obowiązujących przepisów w w/w zespole w określonych 
sytuacjach powinien się znaleźć przedstawiciel Żandarmerii Wojskowej.  

Przewodniczący otworzył dyskusję. Dyskusji nie podjęto.  
Przewodniczący poddał pod opiniowanie przedstawiony projekt uchwały. 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt (5 głosów ZA).    
(Załącznik Nr 23 do protokołu) 

 
 
Do punktu 6-go. Zapoznanie się ze Sprawozdaniem z działalności Gminnego 
Ośrodka Pomocy Społecznej w Hajnówce za 2022 rok i Oceną Zasobów Pomocy 
Społecznej za 2022 rok;  

Pani Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej – Mirosława Gawryluk 
przedstawiła streszczenie Sprawozdania z działalności Gminnego Ośrodka Pomocy 
Społecznej w Hajnówce za 2022 rok oraz Oceny Zasobów Pomocy Społecznej za 
2022 rok.  

Głos zabrała Radna Walentyna Biryłko. Skierowała pytanie do Kierownik 
Mirosławy Gawryluk: Czy poszczególni pracownicy będą przychodzić i referować 
sprawozdania? Radna wyraziła swoje niezadowolenie z powodu zbyt dużej ilości 
materiałów na sesję i zasugerowała aby sesje odbywały się częściej. Ponadto 
poprosiła Pani Kierownik GOPS o wykonanie czytelnej tabeli z kwotami dotyczącymi 
programu profilaktyki i skierowała pytanie na jakiej podstawie jest tworzona 
wysokość środków? Kierownik Mirosława Gawryluk odpowiadając wyjaśniła, iż  
wysokość środków programu profilaktyki zależą od ilości wpłaconych środków przez 
sklepy za pozwolenia na sprzedaż alkoholu. Radna W.Biryłko skierowała kolejne 
pytanie do Kierownik GOPS: Ile tych środków było na początku roku, ile ich zostało 
wykorzystanych i ile było na koniec roku 2022? Kierownik Mirosława Gawryluk 
zobowiązała się do udzielenia na piśmie odpowiedzi na zadane pytania.  

Innych uwag nie zgłoszono.    
(Załącznik Nr 24 do protokołu) 

 
Spotkanie opuściła Radna Walentyna Biryłko.  
 
4.12. w sprawie ustalenia stawki za 1 km przebiegu pojazdu używanego 

do przewozu przez rodziców lub opiekunów prawnych, dzieci i uczniów 
niepełnosprawnych do przedszkola, szkoły lub ośrodka umożliwiającego 
realizację obowiązku przedszkolnego, szkolnego lub obowiązku nauki; 

Inspektor oświaty, księgowości i obsługi finansowej jednostek 
organizacyjnych oświaty Krystyna Onopryjuk przedstawiła projekt uchwały w 
sprawie ustalenia stawki za 1 km przebiegu pojazdu używanego do przewozu przez 
rodziców lub opiekunów prawnych, dzieci i uczniów niepełnosprawnych do 
przedszkola, szkoły lub ośrodka umożliwiającego realizację obowiązku 
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przedszkolnego, szkolnego lub obowiązku nauki. Przedstawiła wysokości 
proponowanych stawek za 1 km w zależności od pojemności skokowej silnika.  

Przewodniczący otworzył dyskusję. Dyskusji nie podjęto.  
Przewodniczący poddał pod opiniowanie przedstawiony projekt uchwały. 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt (4 głosy ZA).    
(Załącznik Nr 25 do protokołu) 

  
 
Do punktu 5-go. Zapoznanie się ze Sprawozdaniem z wysokości średnich 
wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych stopniach awansu zawodowego w 
szkołach prowadzonych przez jednostkę samorządu terytorialnego za 2022 
rok; 

Inspektor oświaty, księgowości i obsługi finansowej jednostek 
organizacyjnych oświaty Krystyna Onopryjuk przedstawiła Sprawozdanie z 

wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych stopniach awansu 
zawodowego w szkołach prowadzonych przez jednostkę samorządu terytorialnego za 
2022 rok. Pani Inspektor podkreśliła, iż wydatki poniesione w 2022 osiągnęły  
wysokość średnich wynagrodzeń dlatego nie było konieczności wypłacania 
jednorazowego dodatku uzupełniającego.   

Uwag nie zgłoszono. Komisja pozytywnie zaopiniowała przedstawione 
Sprawozdanie.     

(Załącznik Nr 26 do protokołu) 
 

 
Do punktu 8-go. Zapoznanie się ze Sprawozdaniami z działalności Komisji 
Rady Gminy Hajnówka za 2022 rok; 
  Przewodniczący Komisji Łukasz Treszczotko przedstawił Sprawozdanie z 
działalności Komisji Rolnictwa, Finansów i Rozwoju Gospodarczego za 2022 rok.  

Referent do spraw obsługi Rady Gminy Taisa Własiuk przedstawiła 
Sprawozdania z  działalności pozostałych Komisji Rady Gminy Hajnówka za 2022 
rok.  

(Załącznik Nr 27 do protokołu) 

 
 
Do punktu 9-go. Sprawozdanie roczne z wykonania planu finansowego 
Gminnego Centrum Kultury za 2022 r.; 

Osoba wyznaczona przez Wójt, Główna Księgowa Gminnego Centrum Kultury 
Joanna Iwaniuk do przedstawienia Sprawozdania nie zgłosiła się na posiedzenie 
Komisji.  

(Załącznik Nr 28 do protokołu) 
 

 
Do punktu 18-go.  Sprawy różne. 
 Spraw różnych nie poruszono.  
  
 
Do punktu 19-go. Zamknięcie posiedzenia Komisji. 

Wobec wyczerpania się porządku dziennego obrad i braku innych spraw 
Przewodniczący zakończył posiedzenie komisji. 
 

  
Przewodniczący Komisji 

     Łukasz Treszczotko 

 

Hajnówka, dnia 23 maja 2023 r. 


